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JEGYZŐKÖNYV 

amely készült a Magyar Evezős Szövetség 2023. február 14.-i elnökségi üléséről. Az ülésre a Magyar 
Sport Háza IV. emeleti nagy tárgyalójában került sor. 

17.30 órakor a helyszínen jelen vannak: Cseh Ottó, Szántó Éva, Vanczák Gergely, Varga Tamás, Balogh 
Ferenc, Deák Csaba, Herkules János, Kücsön Gyula, Székely Balázs 

Meghívottak közül jelen van: Pignitzky Borbála főtitkár, Ficsor László EB vezető, Lőrincz Attila 
szövetségi kapitány, Szögi László Fejlesztési igazgató és ifj. Pergel László online., dr. Kokas Péter FB tag 

Cseh Ottó köszöntötte a jelenlévőket és kérte, hogy fogadják el személyét az ülés levezető elnökének, 
Pignitzky Borbálát jegyzőkönyvvezetőnek, valamint felkérte Herkules Jánost, hogy a jegyzőkönyv 
hitelesítését vállalja el.  

2023/28 (02.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
támogatja Cseh Ottót levezető elnöknek, Pignitzky Borbála főtitkárt az ülés jegyzőkönyv vezetőjének 
és Herkules Jánost a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

Cseh Ottó tájékoztatja a megjelenteket, hogy az ülés napirendi pontjai az Alapszabály szerinti időpont 
előtt kiküldésre kerültek, amelyeket szóban is ismertet. További napirendi ponti javaslatok hiányában 
az alábbiak szerint került előterjesztésre az elnökség felé. 

2023/29 (02.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja az ülés napirendi pontjait. 

1. Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról  
2. MESZ 2023. évi költségvetése (korábban elfogadott költségterv, szóbeli kiegészítése, 

pontosítása) 
3. Sportágfejlesztés - tájékoztató 
4. NEP edző program bekerülés/kikerülési szabályzat elfogadása, ösztöndíjban részesülők  
5. Klubok paraevezésre való alkalmasságának felmérése, irányelvek véleményezése és 

elfogadása  
6. SZMSZ módosítás elfogadása /Bizottságok megújítására vonatkozó pályázatok elfogadása 
7. Válogatott számára ruházati partner(ek) kiválasztása 
8. MESZ Kommunikáció  
9. MATUSZ-tagság 
10. Egyebek 

- Szabó Márton/Simon Tamás eredményességi juttatás Ergo EB I. hely – Székely Balázs 
- ESUA – Székely Balázs 
- ösztöndíjak áttekintése – Székely Balázs 
- Viziturisztika Stratégia – Kücsön Gyula 
- Hajózási Szabályzat módosító javaslatok – Kücsön Gyula/Vanczák Gergő/Székely Balázs 
 

1. Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról 
Cseh Ottó elnök tájékoztat a folyamatban lévő ügyekről, illetve Pignitzky Borbála főtitkár az elnökségi 
határozatok végrehajtásáról. 

2. MESZ 2023. évi költségvetése (korábban elfogadott költségterv, szóbeli kiegészítése, 
pontosítása) 

A MESZ főtitkára tájékoztatott, hogy a MESZ Elnöksége X határozatában, elektronikus úton elfogadta 
a HM -től megítélt Nemzeti Versenysport-fejlesztési Programra érkező támogatási összeg 
felhasználásának költségvetését. Az idő rövidsége miatt a költségvetés átbeszélésére az elnökségnek 
nem volt lehetősége. A jelen egyeztetés ennek hiánypótlása. 

Székely Balázs jelezte, hogy a tervezésben a jövőben szeretne részt venni. 
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A tengeri evezős versenyek kapcsán Varga Tamás egy magasabb összegű költségvetési tervet rakott 
össze, azonban a jelen költségvetés nem ad lehetőséget ilyen mértékű elkülönítésre. Több elnökségi 
tag jelezte, hogy ebben az esetben a többi verseny esetén is ehhez hasonló rendezési támogatást lenne 
szükséges megítélni a színvonalas lebonyolítás érdekében, amelyre ez a támogatási forrás nehezen ad 
lehetőséget. 

Székely Balázs javasolja a műhelytámogatás keretösszegének emelését. 

Cseh Ottó felhívja a figyelmet, hogy a költségvetésből hiányzik a para-evezés keretösszege, de ehhez 
ismerni kell az MPB által megítélt támogatás mértékét. Ezzel kapcsolatban egyeztetést kezdeményez 
az MPB vezetőségénél. 

Elnök jelzi, hogy a költségvetésben jelenleg 8M Ft „rugalmas”, vagyis a továbbadott támogatás soron 
szerepel, de még nincs meghatározva felhasználásának és felosztásának konkrét célja és rendszere. 

Ficsor László jelzi, hogy az edzői béreket lenne szükséges megtámogatni, megemelni. 

Cseh Ottó javasolja, hogy a Szakmai team az edzők támogatására dolgozzon ki egy szempontrendszert 
és ez alapján kerüljön felosztásra  

Határozat nem készül. 

3. Sportágfejlesztés – tájékoztató 
Szögi László fejlesztési igazgató tájékoztatást ad elképzeléseiről, tevékenységéről, a prioritásokról és 
teendőkről. 

Határozat nem készült. 

4. NEP edző program bekerülés/kikerülési szabályzat elfogadása, ösztöndíjban részesülők  
Cseh Ottó felvezeti a napirendi pontot, tájékoztatást ad arról, hogy a HM 2023. február 10.-én 
értesítette a MESZ-t a Nevelő Edző Programról és a program keretén belül a MESZ-nek megítélt 
támogatás keretösszegéről. A MESZ feladata a támogatásban részesíthető 16 nevelő edző kijelölése és 
egy felosztási szempontrendszer felállítása. 

ifj. Pergel László UP Szövetségi kapitány korábban megküldött írásbeli tájékoztatását szóban kiegészíti. 
Jelzi, hogy az előterjesztésben Bóka Örs szerepel, helyette Károlyfi Hannát javasolja ösztöndíjban 
részesíteni, mert időközben Hanna is megszerezte jogosultságát (szakvégzettség). 

Varga Tamás fontosnak tartaná ESZTEHE felkarolását, támogatását. 

Szántó Éva jelzi, hogy véleménye szerint a regionalitás stratégiailag fontos szempont kell, hogy jelen, 
illetve kérdezi, hogy a túra és amatőr evezés figyelembe vétele mennyire lényeges szempontban az 
ösztöndíjak odaítélésekor, mert ez a létszám („mennyiségi”) változást segíteni elő ami szintén 
stratégiai jelentőségű ügye a szövetségnek. 

Ficsor László szerint teljesítményhez kell kötni a támogatás odaítélését, motiváló jellegűnek kell lennie 
az ösztöndíj elnyerésének. 

Székely Balázs szerint az ifi és serdülő eredményességet is figyelembe kellene venni. 

Pergel László szerint a nemzetközi eredményesség máshol jelenik meg a rendszerben.  A nevelő 
edzőknél a létszám számít, annak van az eredményekkel szemben nagyobb jelentősége. 

Székely Balázs szerint a válogatott edzőktől nem várható el a létszám. A minőségi munka rovására megy 
és nem hasonlítható össze tevékenységük a tanuló korosztállyal foglalkozó edzőkével. Illetve jelzi, hogy 
véleménye szerint, ha a jelenlegi NEP program kritériumi nem írják elő a regionalitás figyelembevételét 
akkor az eredményeknek kell érvényesülniük. 

Ficsor László megerősíti, fiatal korosztályban a létszám, később az eredményesség a jelentősebb 
szempont. 
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Pergel László Székely Balázs javaslatára reflektálva jelzi, hogy ha csak az eredményességet vennénk 
figyelembe akkor az a klubok közötti esélyegyenlőséget veszélyeztetné. Ezért az írásos anyagban egy 
köztes javaslatot tettek le az asztalra az SZT-vel. 

Ficsor László szerint az állandóság és következetesség nagyon fontos szempont kellene, hogy legyen. 

Hosszas egyeztetés követően az elnökségi tagok az alábbiak szerint fogadták el a javaslatot: 

 

2023/30 (02.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége támogatja, hogy 
a NEP program 16 ösztöndíjas edzőjének kijelölése a MESZ korábbi szempontrendszere alapján 
történjen, azzal, hogy az új szempontrendszer szerint 2023. július 10.-én felülvizsgálatra kerül sor (1 
nem szavazat: Székely Balázs, 1 tartózkodás: Szántó Éva)  

 

2023/31 (02.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyja 
Szakmai Team javaslatát az ösztöndíjasok névsorára vonatkozóan azzal, hogy Bóka Örs helyett 
Károlyfi Hanna, Rácz Milán helyett Pető Tímea kerüljön be a programba illetve a 16. támogatott 
Bartos Nándor legyen. (1 tartózkodás: Székely Balázs). 

5. Klubok para-evezésre való alkalmasságának felmérése, irányelvek véleményezése és 
elfogadása  

Szögi László fejlesztési igazgató szerint a para evezésre megítélt támogatás kevés, ebből lényeges 
előrelépéseket, fejlesztéseket nehéz eszközölni, ezért mindenképpen kiegészítő lehetőségeket kell 
keresni „fellendítéséhez”. CSR segítség lehet. 

Balogh Ferenc szerint egy nagyobb céget kellene keresni és együttműködést kezdeményezni velük a 
megváltozott munka képességűek evezésbe történő bevonására vonatkozóan.  

 Varga Tamás fontosnak tartja a klasszifikáció megszervezését, rendszerve történő beépítését is. 

Határozat nem készült. 
 

6. SZMSZ módosítás elfogadása /Bizottságok megújítására vonatkozó pályázatok elfogadása 
2023/32 (02.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyja a 
Masters Bizottság megújítására vonatkozó pályázat kiírását. 

 
7. Válogatott számára ruházati partner(ek) kiválasztása 

Cseh Ottó ismerteti a partnerek felkerése és kiválasztásának folyamatát. A főtitkár az ajánlatokat az 
elnökségi ülést megelőzően megosztotta az elnökségi tagokkal. 

2023/33 (02.14) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
támogatja, hogy a felnőtt válogatott részére a FootbalFactor-ral; az U23 és UP válogatott részére a 
DORKO-val kössön hivatalos sportruházati együttműködési megállapodást a MESZ. Az evezősmez 
tekintetében a felnőtt és U23 válogatott részére az 575-től, az UP részére Pető Timitől kerüljön 
beszerzésre a ruházat. 

8. MESZ Kommunikáció  
Határozat nem készült. 

 
9. MATUSZ-tagság 

Határozat nem készült. 

Az Elnök az Egyebek témakör érintését követően, további hozzászólás hiányában berekesztette az 
ülést. 


